
Memorandum sport  
 
Naar aanleiding van de komende gemeenteraadsverkiezingen op 8 oktober 2006 wil 
de sportraad een aantal beleidsopties voorstellen en benadrukken in verband met 
het toekomstig sportbeleidbeleid in Zoersel. Als vertegenwoordigend orgaan van de 
hele sportsector is het de bevoegdheid van de sportraad om adviezen met betrekking 
tot het sportbeleid op te stellen. De sportraad vraagt de verschillende politieke 
formaties om onderstaande beleidsvoorstellen op te nemen in hun 
verkiezingsprogramma. 
 
De algemene doelstelling van het gemeentelijk sportbeleid moet zijn om zoveel 
mogelijk inwoners op een kwaliteitsvolle manier aan sport laten doen. Dit kan zowel 
gebeuren op een georganiseerde basis in een sportclub als individueel en beiden 
zowel op competitief als op recreatief niveau.  
 
De sportraad, als vertegenwoordiger van de sportverenigingen en van de 
individuele sportbeoefenaars, vraagt de politieke formaties om de 
doelstellingen van het sportbeleidsplan te onderschrijven. 
 
Eén van de belangrijkste pijlers waarop een degelijk sportbeleid rust, is de 
beschikbaarheid van voldoende en goede sportinfrastructuur. In Zoersel bestaan er 
op verschillende locaties zalen en sportvelden. Met de belangrijke beslissing om een 
bijkomende sporthal- en danszaal te voorzien werd in de aflopende legislatuur 
tegemoet gekomen aan een jarenlange nood bij de zaalsportverenigingen.  
 
De sportraad vraagt om ook in de toekomst van dichtbij betrokken te blijven bij 
de verdere afwerking van het project Achterstraat en bij nieuwe projecten voor 
sportinfrastructuur.  
 
Ook in deelgemeente Zoersel werd er met steun van de gemeente voorzien in 
degelijke indoor sportinfrastructuur. Enkel in Halle is er nog onvoldoende ruimte 
aanwezig.  
 
Samen met de uitbreiding van de schoolgebouwen moet de huidige sportzaal 
van de gemeenteschool van Halle omgevormd of uitgebreid worden tot een 
volwaardige sporthal. 
 
In de volgende legislatuur moet er ook blijvend voldoende aandacht besteed worden 
aan de bestaande sportinfastructuur. Voor het beheer en de exploitatie van de 
infrastructuur worden verschillende formules door elkaar gebruikt: zowel de dienst 
openbare werken als de verenigingen doen een deel van het technisch beheer. 
 
De sportraad pleit ervoor om het beheer en de exploitatie van sport-
infrastructuur onder te brengen in een afzonderlijk orgaan met een eigen 
technische ploeg. Dit orgaan exploiteert de gemeentelijke zalen en geeft extra 
ondersteuning aan verenigingen die de eigen indoor- en outdoorinfrastructuur 
openstellen voor derden of die de gemeentelijke infrastructuur (bv. de 
sportveldjes) beheren en onderhouden. 
 



Ook op het vlak van de regularisering van zone-vreemde sportinfrastructuur werd 
een lange weg afgelegd. De meeste verenigingen zagen hun toekomst veilig gesteld 
maar voor enkele verenigingen werden de dossiers afgewezen. 
 
De nog resterende dossiers (KFC Eendracht Zoersel, LRV Zoersel, KFC St.-
Martinus – Halle) moeten met spoed verder afgewerkt worden. 
 
Naast het aanbieden van sportinfrastructuur moet het gemeentelijk beleid er op 
gericht zijn om de sportparticipatie van alle Zoerselaars te verhogen.  
Dit gebeurt door de ondersteuning van de erkende sportverenigingen op logistiek 
vlak (uitleendienst, vergaderlokalen, aankondigingsborden, bekers,…) en op 
financieel vlak (werkingstoelage, toelage voor kadervorming, bijzondere initiatieven, 
jubilerende verenigingen). De reglementeringen en de beschikbare budgetten voor 
betoelaging van verenigingen binnen jeugd, cultuur en sport zijn echter niet dezelfde.  
 
De sportraad vraagt om de betoelaging voor de verschillende sectoren binnen 
de afdeling welzijn op een gelijk niveau te brengen. 
 
Daarnaast werkt de gemeente verder aan een aangepast sport voor allen beleid 
waarin ook aandacht besteed wordt aan de individuele, niet georganiseerde 
sportbeoefenaar. 
 
De gemeente ondersteunt een regionaal mountainbikeparcours, herwaardeert 
de bestaande fit-o-meters en voorziet in de aanleg van een looppiste (finse 
piste) op een centrale plaats. 
 
De sportraad meent ook dat doelgroepen zoals senioren, jeugd en personen met een 
handicap een extra stimulans moeten krijgen om te sporten. Om dit te kunnen doen 
moet de sportdienst optimaal kunnen functioneren en voldoende middelen ter 
beschikking hebben. 
 
De verenigingen worden extra ondersteund om een specifiek doelgroep gericht 
aanbod uit te bouwen. De inspanningen van de sportdienst naar deze 
doelgroepen worden opgevoerd.  
De sportraad dringt erop aan dat de sportdienst wordt uitgebouwd tot een door 
het Bloso erkende gemeentelijke sportdienst zodat er optimaal gebruik 
gemaakt kan worden van de subsidies van de hogere overheden.  
 
De sportraad is ervan overtuigd dat een autonome sportraad een meerwaarde 
betekent voor de sector en de gemeente. Inspraak in het gemeentelijk beleid is een 
blijk van erkenning en stimuleert ook samenwerking en overleg tussen verschillende 
sportvereningen.  
 
De sportraad levert op vraag of op eigen initiatief adviezen in verband met het 
gemeentelijk sportbeleid. Indien het bestuur deze adviezen niet volgt, wordt dit 
voor de sportraad gemotiveerd.  
Verslagen van de raad worden door de secretaris opgesteld en verspreid na 
goedkeuring door de voorzitter en de agendacommissie. 


